
Zápisnica zo zasadnutia Dozornej rady Správy cestovného ruchu Senec s. r .o. 

 

Dátum konania: 19. 5. 2023 

 

Miesto konania: v zasadačke na MsÚ Senec 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Účtovná závierka za rok 2022 

3. Rôzne 

 

1. Otvorenie 

 Zasadnutie otvorila Ing. Janette Matúšová, predsedníčka DR Správy cestovného ruchu 

Senec s. r. o., ktorá privítala členov DR a prizvaných hostí. Za ďalšieho overovateľa zápisnice 

určila p. Rezső Duraya.  

 

2. Účtovná závierka za rok 2022 

 Správa cestovného ruchu Senec s. r. o. k 31. 12. 2022 dosiahla výnosy 879 375,52 €,  

náklady 875 059,93 €, čo predstavuje zisk po zdanení 4 315,59 €. 

Účtovný zisk pred zdanením je 8 016,58 €. Daň z príjmu je 3 700,99 €.  

Účtovná závierka bola vykonaná k termínu 31. 12. 2022 a podaná na DÚ dňa 3. 3. 2023. 

1 % zo zaplatenej dane z príjmov sme poukázali občianskemu združeniu VANY, Senec, IČO: 

42185262. 

 

V priebehu roka 2022 sme zrealizovali: 

 

- Bolo nám dodané nové vozidlo: multifunkčný valník do 3,5t, so snehovou radlicou. 

- Vymenili sme zvyšný starý nábytok v bungalovoch (postele, skrine, garniže, 

závesy...). 

- Prebehla po sezónna celoplošná bioremediácia jazera v spolupráci s firmou SanAqua 

s.r.o. 

- Z dotácie BSK boli zakúpené 8ks betónových sedení, petangové ihrisko v južnej zóne, 

a 4ks fontánky na pitie. 

- Z finančných zdrojov OOCR Región Senec, bolo zrevitalizované: naše mólo na malej 

pláži v južnej zóne, obnovené portály vstupných brán. 

- Z finančných zdrojov KOCR Bratislava Region bolo zakúpené svetelné logo Slnečné 

jazerá a Región Senec. 

- Boli obnovené drevené lavičky medzi bungalovmi. 

- Opravili sa strechy toaliet a spŕch v karavanovom kempe. 

- Obnovené boli fasády toaliet, spŕch a spoločenskej miestnosti. 

- Prebehla kompletná výmena elektrických rozvodov v sprchách v stanovom kempe 

a v spoločenskej miestnosti. 

- Do spoločenskej miestnosti boli zakúpené banketové stoličky 60ks, nové stoly, 

projektor s plátnom, a chýbajúci inventár. 

- Zakúpili sme 40ks nových košov na separovaný odpad. 

- V kanceláriách SCR bola vymenená výpočtová technika (počítače, tlačiarne, server...) 

- Dočistili sme pozemok skladu SCR na Slnečných jazerách. 

- Upravili sme breh veľkej pláže v Severnej zóne. 



- Obmena pracovného náradia a mechanizácie pre pracovníkov údržby (píly, motorové 

kosačky, malotraktor, pracovné odevy a pod.) 

- Boli zakúpené drevené predajné stánky v počte 8ks. 

 

Ing. Bittner navrhol znížiť parkovné na parkovisku SJ juh pre ľudí, ktorí pokračujú v ceste 

vlakom. Bc. Šmihel: túto LTS bude sťažené parkovanie na juhu kvôli stavbe parkovacieho 

domu. Skomplikuje sa výber vstupného aj parkovného. Autá nasmerujeme na parkovanie 

k heliportu.  

Ing. Matúšová oboznámila prítomných, že sa informovala v SCR o niektorých konečných 

zostatkoch v účtovníctve. Zostatok na účte obstaranie dlhodobého hmotného majetku 

pozostáva z ceny automobilu FUSO CANTER. Leasingová zmluva bola podpísaná 

v decembri 2022. Aj sa začalo so splácaním leasingu. Auto bolo dodané v januári 2023. 

Zostatok na účte dodávatelia pozostával z decembrových faktúr, ktoré boli zaplatené 

v januári. Konečný stav nadmerných odpočtov DPH bol za 4 mesiace. Daňový úrad to 

vyrovnal v tomto roku. 

 Ing. Pullman sa zaujímal o organizáciu REGIÓN SENEC, akým spôsobom sa 

prerozdeľujú členské príspevky. Navrhol zvážiť, či Správa cestovného ruchu Senec s.r.o. by 

sa nemala zmeniť na príspevkovú organizáciu.  Ing. Matúšová mu vysvetlila, že SCR už bola 

príspevková organizácia a v roku 2008 sa pretransformovala na s.r.o. s tým, že bude podnikať 

aj mimo Mesta Senec ako svojho zriaďovateľa. Bc. Šmihel vysvetlil výšku a čerpanie 

príspevkov.  

Ing. Bittner navrhol vyvolať stretnutie s KOCR. Odporúčal vyriešiť pozemky na 

severe v stanovom kempe a celý kemp následne oplotiť. Vstup treba umožniť len 

návštevníkom kempu. Na pláže navrhol dať veľké stále slnečníky aj s namontovanými 

sejfami, aby sa zabránilo krádežiam. Vyzval konateľa na spracovanie vízie SJ po schválení 

urbanistickej štúdie. 

 P. Szabo mal výhrady k strážnej službe počas poslednej LTS. Podporil myšlienku 

celoročného podnikania SCR. Zaujímal sa o turnikety. Žiadal vyzvať majiteľov bufetov na 

južnej strane SJ, aby neparkovali priamo pri bufetoch. Bc. Šmihel mu povedal, že sa zamedzí 

vstupu áut k bufetom daním zábran. Ing. Kvál ho informoval, že o turnikety máme záujem. 

Najlepšie by bolo nájsť firmu, ktorá by turnikety zafinancovala a SCR by to splácala. Tiež by 

chcel zjednotiť dizajn manuál SJ. 

 P. Duray sa spýtal na kontajnerové toalety na 5. pláži. Bc. Šmihel mu vysvetlil, že do 

tohtoročnej LTS to nestihne dodávateľ vyrobiť. Zatiaľ sa to bude riešiť formou prenájmu. 

Ďalej informoval, že SCR má v pláne urobiť z karavanového kempu celoročný kemp.  

 

 
Uznesenie č. 1/2023  

I. Dozorná rada prerokovala vyhodnotenie roka 2022 a účtovnú závierku za rok 2022. 

 

 

II. Dozorná rada súhlasí s vyhodnotením roka 2022. Predložená účtovná závierka (prílohy:     

súvaha, výkaz ziskov a strát, poznámky, daňové priznanie) vo všetkých významných aspektoch 

verne a správne zobrazuje stav majetku a záväzkov spoločnosti k 31. 12. 2022, ako aj výsledky 

hospodárenia za rok 2022. Po formálnej a vecnej stránke je v poriadku a obsahuje náležitosti 

stanovené zákonom č. 431/2002 Zb. o účtovníctve v znení neskorších predpisov. Dozorná rada 

nezistila pri overovaní výsledkov hospodárenia k 31. 12. 2022 prvky nehospodárnosti, resp.        

skresľovania výsledkov hospodárenia. Dozorná rada súhlasí s výrokom audítora a potvrdzuje 

účtovnú závierku spoločnosti.  



Navrhuje nasledovné rozdelenie čistého zisku v celkovej výške 4 315,59 € 

- vytvoriť rezervný fond vo výške 5 % z čistého zisku 215,78 € 

- preúčtovať časť zisku formou príspevku vo výške 2 000,00 € na účet záväzkov zo 

sociálneho fondu 

- preúčtovať zostatok zisku vo výške 2 099,81 € na účet neuhradenej straty minulých 

rokov. 

 

 

III. Na základe vyššie uvedených skutočností Dozorná rada odporúča Valnému zhromaždeniu    

      schváliť účtovnú závierku k 31. 12. 2022 a čistý zisk vo výške 4 315,59 € prerozdeliť     

      nasledovne:  

- vytvoriť rezervný fond vo výške 5 % z čistého zisku 215,78 € 

- preúčtovať časť zisku formou príspevku vo výške 2 000,00 € na účet záväzkov zo 

sociálneho fondu 

- preúčtovať zostatok zisku vo výške 2 099,81 € na účet neuhradenej straty minulých 

rokov. 

 

 Za:   5 

 Proti:   0 

 Zdržal sa:   0 

 

 

5. Rôzne 

 Ing. Bittner informoval prítomných o sťažnosti, ktorú dostali poslanci MsZ. Týka sa 

detskej atrakcie na severe SJ, hluku z kompresora. Bc. Šmihel vysvetlil, že atrakcie pre deti sú 

na jazerách žiadané. Rieši sa to formou nájomných zmlúv. 

 Ing. Matúšová sa poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí DR a ukončila jej 

rokovanie.  

 

Zapísala: Dana Škablová 

 

Overovatelia:  Ing. Janette Matúšová   …...................................... 

 

Rezső Duray      …...................................... 


